
REUNIÓ COMISSIÓ MIXTA NATURA (05-07-2019)

Assisteixen Yolanda i Mercè per part de l’equip directiu i German, Esther, Clara i Pere per part de
l’AFA.

Hort:
La Mercè ens comenta que el  curs vinent  l’Ignasi  Solanelles  (professor  de l’escola jubilat  que
s’encarregava de l’hort) continuarà fent l’acompanyament a l’escola de tota la temàtica relacionada
amb l’hort.

Al setembre acabarem de coordinar entre escola i families l’acondicionament de l’hort dels nens en
la localització provisional al Turull (degut a les obres d’ampliació).

Aula de ciències:

Per posar el nom a l’aula triaran el nom d’una dona científica amb la idea que la pugui apadrinar i
que vingui el dia de la inauguració formal.

Ara segueixen acondicionant els espais i preparant el banc de recursos d’experimentació.

Comentem que tenim la subvenció de l’ajuntament per gastar 300+300 € en l’aula, bàsicament per
llibres però que no hi ha problema en justificar canvis raonats de despeses.

El  professorat  segueix  fent  formació  en  STEAM (incloent  la  perspectiva  de  gènere)  però  ens
comenten que els diners que normalment posa el Departament d’Ensenyament aquest any no hi són
i és el propi professorat qui s’està pagant algunes de les formacions.

Escola florida:

A l’alumnat els hi va agradar molt la jornada de plantar flors prèvia a les portes obertes. Comentem
que ens agradaria que no fos una cosa puntual sinó que tot l’any poguem parlar de l’escola florida i
posem sobre la taula la idea d’apadrinar un test, ja sigui a nivell de families o de classes. Veuen com
a problema el fet d’aconseguir plantes ja que l’ajuntament dóna plantes només a la primavera. Diem
que explorarem vies per aconseguir-ne més al menor cost possible i la Clara comentar cedir algunes
de les llavors que utilitzen en el bosc comestible.

Compostatge:

La idea seria començar abans la crida a les famílies per portar restes orgàniques de casa per portar al
compostador de l’escola i del Turull. Ara es comença a mitjans del segon trimestre i es voldria que
fos un tret característic més de l’escola, que comenci ja al setembre/octubre i que les famílies ho
tinguin interioritzat.

Projecte Natura:

Estan fent la redacció de la memòria del curs incloent el projecte innovador de l’escola, coordinant-
se  amb  Rubió  i  Turodí.  Recullen  la  idea  del  decàleg  ambiental  de  l’AFA i  que  ja  estan  fent
transformacions en diverses actuacions que fa l’escola però que encara els hi falta arribar a més
nivells. Insistim en que aquest decàleg s’ha de traduir en actuacions visibles.

Comentem que les families no tenen la sensació d’estar en una escola amb projecte Natura i ens
diuen que estan fent moltes coses, a nivell de projectes amb els nens agafant com a fil conductor



l’assemblea d’infants. Ens expliquen un exemple de com als nens se’ls planteja una situació (en
aquest  cas  relacionat  amb la  recollida  selectiva  de  residus),  com ells  mateixos  identifiquen  el
problema i entre tots van proposant solucions. Els hi comentem que aquesta informació o aquestes
actuacions no arriben a les families i que estaria bé fer més visible el projecte. Amb les entrades al
blog no és suficient ni arriba a prou gent. Ens comenten que els més gran estan fent el projecte de la
revista de l’escola però que, a priori, és més de consum intern més que no pas d’informació a les
families.

Respecte les sortides al bosc, que nosaltres reclamem més, ens informen que a partir del curs vinent
ja  no  podran  fer  servir  als  alumnes  de  pràctiques  per  motius  legals.  Els  únics  que  podran
acompanyar als infants fora del recinte escolar són les mestres i membres de l’AFA (perquè l’AFA
té assegurança). S’ha de reactivar la borsa de pares.

Altres projectes:

Els alumnes de 4rt continuen amb el projecte de meteorologia acompanyats del meteoroleg Miquel
Comes.


